
Z á p i s n i c a     č. 8/2017 
zo zasadnutia komisie pre šport, dňa 13. 9. 2017 

____________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní: viď prezenčná listina 

Program:   

1. Otvorenie 

2. Riešenie otázky financovania prevádzky futbalového štadióna vo vlastníctve OMS ARENA 

3. Záver 

 

k bodu č. 1 

           V úvode rokovania predseda komisie pre šport Mgr. Peter Hutta privítal členov komisie a 

oboznámil ich s programom rokovania.  

 

K bodu č. 2 

    Predseda komisie informoval prítomných členov o výsledkoch rokovaní pracovnej skupiny 

vytvorenej zo zástupcov mesta Senica, OMS Areny Senica a.s. a troch poslancov MsZ. Hlavným 

bodom programu bolo riešenie ďalšieho fungovania futbalového štadióna a návrh na krytie nákladov 

na jeho prevádzku. Po vyrovnaní záväzkov OMS Arenou a.s., vyčistenia vecných bremien 

s akceptovaním záväzku voči SFZ  by futbalový štadión prešiel pod správu Rekreačných služieb 

mesta Senica. Po vyčíslení hodnoty majetku OMS Arena by mesto Senica začalo rokovanie možnej 

 kúpy podielu  OMS Senica a.s. v OMS Arena. 

Členovia komisie jednomyseľne zastávajú názor, aby futbalový štadión naďalej  slúžil svojmu účelu 

a preto odporúčajú ustanoviť za jeho správcu RSMS, s podmienkou doriešenia majetkovo- právnych 

vzťahov týkajúcich sa prevádzky FŠ. 

 

K bodu č. 4 

          Predseda komisie Mgr. Peter Hutta poďakoval prítomným za ich účasť. Najbližšie zasadnutie sa 

uskutoční v októbri t.r.  

 

 

 

Zapísala: Erika Mášiková                          Mgr. Peter Hutta,  predseda komisie pre šport 

 

 

 

 


